

Bireysel Emeklilik Kesintisi Nisanda Memur Maaşını Ne Kadar Düşürecek?

Devlet memurlarından bazılarının Nisan ayında eline geçecek olan net maaşın miktarı, Mart ayına göre daha az olacak. Bu azalma; bazı memurlar için gelir vergisinde üst dilime çıkmaktan, bazı memurlar için hem gelir vergisinde üst dilime çıkmaktan ve hem de zorunlu bireysel emeklilik primi kesilecek olmasından, bazı memurlar için ise zorunlu bireysel emeklilik primi kesilecek olmasından kaynaklanacak. - 21.03.2017

Maaşın, zorunlu bireysel emeklilik priminden kaynaklı azalışı

Çalışanların işverenleri aracılığıyla otomatik olarak emeklilik planına dahil edilmesi uygulaması kapsamında, kamu kurum ve kuruluşları personeli 1/4/2017 tarihinden itibaren emeklilik planına dahil edilecek (mahalli idareler personeli 1/1/2018 tarihinden itibaren).

Her ay maaştan kesilecek olan primin tutarı; 1/10/2008 tarihinden sonra memuriyete girenler için sosyal güvenlik primine esas kazancının %3'ü oranında, 1/10/2008 öncesinde Emekli Sandığına tabi görevlerde bulunmuş olanlar için ise emekli keseneğine esas matrahlarının %3'ü oranında olacak. Memurlar, belirlenen tutardan daha yüksek tutarda kesinti yapılmasını da isteyebilecek.

Zorunlu bireysel emeklilik primi, 1972 yılında ve sonraki yıllarda doğmuş olan kamu çalışanlarından kesilecek. İlk olarak 2017 Nisan ayı maaşından kesilecek olan %3 oranındaki katkı payının miktarı kamu çalışanlarının hepsi için aynı olmayacak.

Bu itibarla, Nisan ayında bireysel emeklilik sistemine dahil edilecek olan kamu çalışanlarından bazılarının 15 Mart 2017 tarihinde aldıkları net maaş miktarına göre, (aynı gelir vergisi diliminde) 15 Nisan 2017 tarihinde alacakları net maaş miktarının ne kadar azalacağı konusunda bilgi olması bakımından hazırladığımız tabloya aşağıda ver

verilmiştir.

15 Nisan'da ele geçen maaş 15 Mart'a göre azalacak

Unvan	Derece Kademe	Hizmet Süresi	Net maaştaki azalışın miktarı
-Müsteşar	1/4	25 yıl ve üstü	131 TL
-Genel Müdür -Profesör -1. Sınıf Hakim ve Savcı	1/4	25 yıl ve üstü	122 TL
-Doçent	1/4	25 yıl ve üstü	109 TL
-Genel Müdür Yardımcısı -Daire Başkanı (mahalli idareler hariç) -Uzman (merkez-kariyer) -Uzman Tabip -Veteriner Hekim -Mühendis -Eczacı -Diş Hekimi -Müfettiş -Yardımcı Doçent	1/4	25 yıl ve üstü	100 TL

-Öğretmen			
-İstatistikçi			
-Ekonomist			
-Hemşire (mesleki lisans)			
-Avukat	1/4	25 yıl ve üstü	82 TL
-Vaiz			
-Polis Memuru			
-Fizyoterapist			
-Ebe (mesleki lisans)			

-Gelir Uzmanı -Defterdarlık Uzmanı -Kütüphaneci -Sosyolog -Şube Müdürü -Zabıt Katibi -Zabıta Memuru -Bilgisayar İşletmeni -Şef -Memur -Araştırmacı -Programcı -Koruma ve Güvenlik Görevlisi -VHKİ -İtfaiye Çavuşu	1/4	25 yıl ve üstü	80 TL
-Hizmetli -Teknisyen Yardımcısı	1/4	25 yıl ve üstü	65 TL
-Polis Memuru	8/1	1 yıldan az	83 TL
-Araştırma Görevlisi -Öğretim Görevlisi	7/1	1 yıldan az	80 TL

-Uzman Yardımcısı	9/1	1 yıldan az	77 TL
-Öğretmen	9/1	1 yıldan az	75 TL
-Tekniker	9/2	1 yıldan az	72 TL
-İmam-Hatip (meslek lisesi)	12/3	1 yıldan az	71 TL
-İnfaz ve Koruma Memuru	9/1	1 yıldan az	64 TL
-VHKİ	9/1	1 yıldan az	60 TL
-Hizmetli	9/1	1 yıldan az	58 TL

Kaynak: memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA